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Woordje	van	de	voorzitter	
	

  De	corona	putsch...	
	
Nog nooit hebben we dit als moderne gemeenschap beleefd. Een 
onbekend virus zet plots ons dagdagelijks leven compleet op zijn kop. 

Inclusief ons verenigingsleven. Dat werd gewoonweg afgeschaft. 
We werden in een bubbel terug gedrukt. Mochten niet meer met elkaar 
in contact komen. Moesten gedwongen geïsoleerd verder doen. 

Een onprettig gevoel, zeker als men een hart heeft voor het 
verenigingsleven en houdt van het samenzijn met gelijkgezinden. 

Tandengeknars voor velen ! 

Gelukkig is de situatie terug enigszins genormaliseerd en zijn de 
oorspronkelijke strenge eisen afgezwakt. 
 
Mits in achtneming van een aantal beperkende maatregelen mogen we 
opnieuw sporten. 
We hopen dat mits naleving van deze verordeningen weldra opnieuw 
de corona-teugels wat kunnen gevierd worden en dat we terug 
mateloos, zoals van oudsher, kunnen genieten van het gezellig 
samenzijn. 

 

Hetgeen we eenieder toewensen. 

 
De	Voorzitter	
RV‐Waarloos	
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Corona	&	ons	chalet	
	

Wij melden eenieder graag even , dat wij als sportvereniging omwille 
van onze aard van uitbating, vallen onder de corona-wetgeving voor de 
horeca. 
 
Wij dienen ons dus te houden aan de regelgeving, die hieromtrent 
momenteel van kracht is en waarvoor we bij inbreuk kunnen 
geverbaliseerd worden. 250€ boete voor de persoon in kwestie, 750€ 
boete voor de vereniging. Slik. 
 
Wat houdt dit grosso modo in ? 
 
. Registratie op een formulier van alle aanwezigen. 

  Naam, E-mail of Telnr., uur van aankomst & vertrek. 

  Zie blad bij ingang. 
 
. Mondmasker verplicht voor elke verplaatsing binnen het lokaal. 

  Mondmasker enkel af bij het plaats nemen aan tafel. 
 
. “Social distancing” respecteren. D.w.z. 1,5m afstand van elkaar. 
 
. Beperkte capaciteit van het lokaal. In ons geval 50 personen. 

  Alle plaatsen bezet, dan geen toegang meer. Sorry. 
 
. Tooghangen verboden. 
 
Wij rekenen erop dat deze richtlijnen worden nageleefd, zoniet moeten 
wij ingrijpen, hetgeen ons absoluut niet zou bevallen. 

 

De Voorzitter. 
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Taplijst	oktober	2020	tot	december	2020	

 
Alles onder Corona-voorbehoud. 
Details en wijzigingen vindt u op de website: www.rv-waarloos.be  
 en KLIK OP TAPLIJST 
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Voetbalkalender	2020	–	2021	

 
 

 

 

 "Nie zievere, speile... " 
 

Raymond Goethals 
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"Elk nadeel heb z'n voordeel." 

 
Johan Cruijff 
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“Alleen god weet het…  
en daar praat je nu mee.’’ 

Zlatan Ibrahimovic	
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 "Ich habe in Belgien ook vele 

elfmeters gestopft und ich maak 
das hier ook" 

 
Jean-Marie Pfaff 
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De	competitie	in	Corona‐tijden 
We herinneren ons nog levendig hoe op 14 maart van dit jaar ons landje 
in “Lock down” ging.  
Gevolg was dat ALLE sportactiviteiten op alle niveaus  moesten 
stopgezet worden. 
Onduidelijkheid, verwarring en betwistingen waren het rechtstreekse 
gevolg.  

Ja, de advocaten van diverse clubs dreigden met het BAS, juridische 
procedures en BMA instanties.   Het geheel mondde uit in rechtszaken, 
die de afhandeling  van sportieve competities in ons land wandordelijk 
deden verlopen. Dit alles gebeurde op nagenoeg alle niveaus . 
 
Ondertussen ging er een zomer voorbij, vlogen de afwikkelingen van 
vorig seizoen aan een snel tempo voorbij, werden toch kampioenen 
gekroond, promoties toegekend ( doch nog niet gevierd…), enz.. 
 
Het nieuwe seizoen werd recent opnieuw in gang gefloten – OOK IN 
WAARLOOS.  
Voor de dames is er binnen het kader van de Voetbalbond een nieuwe 
kalender uitgetekend.  
Zij zullen verder hun thuismatchen op vrijdagavond afwerken ( zie 
artikel over Verlichting en Luxe)  
 
De drie herenploegen begonnen ook aan hun nieuwe  
‘vriendschappelijke competitie – 2020/2021’. 
Voor de start van de competitie werd aan alle ploegen een rondvraag 
gedaan en naar hun intenties gepeild,  hoe ze dit speciale jaar wilden  
aanpakken. 
De organisatoren verzamelden een (beperkt) aantal reacties. De 
algemene teneur van de reacties was : we weten het niet goed. laat ons 
er maar aan beginnen… 

Wel werd aan alle ploegen duidelijk gemaakt dat ieders beslissing 
gerespecteerd werd :  ‘ spelen of niet spelen’.  
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Het organiserend comité besliste dus  : we starten en we doen verder 
onder het motto "we zien wel waar we geraken". 

Momenteel werken alle ploegen de competitie af conform de opgestelde 
kalender  behalve FC Somers.  Zij  willen pas na de maand oktober in de 
competitie stappen in de hoop dat het dan beter zou zijn.  Voor velen 
was een mogelijke struikelblok het al dan niet mogen gebruiken van 
sanitair/douches.  Maar men begon er toch maar aan.  

 
Als de situatie niet wijzigt en de ploegen de kalender afwerken ( 
eventueel op FC Somers na) dan wordt het  verloop van de competitie 
normaal afgehandeld. Dus met klassement en titel van kampioen.   

 
Wijzigen de omstandigheden en gaan we vb. terug naar een “Lock 
down”, of zijn er ( meerdere) ploegen die (moeten) afhaken en matchen 
niet gespeeld krijgen,  wordt de kalender afgewerkt volgens de 
mogelijkheden die zich dan nog zouden voordoen. 

De wedstrijden worden dan verder als vriendschappelijke wedstrijden 
beschouwd en vervalt de competitie.   Er wordt dan ook geen kampioen 
aangeduid.  

Wel bestaat de mogelijkheid dat  het seizoen, omwille van vele matchen 
die verzet kunnen worden, wel wat langer zou kunnen duren dan 
normaal het geval is. We mikken er echter wel op dat tegen begin mei 
alles afgerond zou zijn, zodat de jaarlijkse opfrisbeurt  van ons terrein 
nog tijdig kan gebeuren.  

 

Het organisatiecomité. 
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Waarloos	Atalanta	Den	3	
 
Het nieuwe voetbalseizoen staat voor de deur en dus is het erg druk bij 
alle teams in de reeks. Deze week richten we onze blik op een ploeg die 
een rustig seizoen in de middenmoot kende. Hoe kijken zij terug op 
vorig jaar en wat is er veranderd in aanloop naar '20-'21 ? 
 
Bij Atalanta Waarloos zijn ze druk in de weer om alles in orde te 
brengen om de club weer een stapje hogerop te brengen in de komende 
jaargang. 
 
"Afgelopen seizoen grepen we net naast de Europese tickets en dat was 
toch balen" aldus nieuwbakken voorzitter Dries Verhelst. "Daarom 
hebben we besloten om verder te professionaliseren. Zo is bijvoorbeeld 
het bestuurlijk organigram danig door elkaar geschud." 
 
Dat is duidelijk te merken op de webpagina van de club. 
 
Zoals eerder vermeld is Dries Verhelst nu officieel voorzitter. 
Het vicevoorzitterschap is in handen gegeven van Jeroen Sneyers. 
Secretaris en ploegverantwoordelijke zijn nu respectievelijk Joppe 
Vetters en Dylan Van Lishout. 
 
De club wil vooruit en maakt daarom enkele opmerkelijke keuzes. 
"Afgelopen seizoen was beter dan de vorige, maar we weten dat we nog 
beter kunnen" zegt Jeroen Sneyers. "Het is onze ambitie om de eerste 
ploeg van Waarloos te worden. We hebben niets kunnen rapen tegen 
Den Één, maar tegen Den Twee hebben we dan weer 
niets laten liggen. We blijven hard werken en als alles meezit, is dit 
misschien wel ons jaar. Om hiervoor goed gewapend te zijn, hebben we 
onze kern grondig geanalyseerd en gerichte versterkingen gehaald." 
 
Geens zochten andere oorden op. Devroe twijfelde eraan zijn schoenen 
aan de wilgen te hangen. Maar besloot alsnog deze keuze een jaar uit te 
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stellen. Aan de inkomende zijde werden enkele mooie transfers 
gerealiseerd. 
 
Tom Gooris kwam transfervrij over van Réunion Merxem en Jasper 
Verlinden maakte de overstap van Aartselaar. Een transfersom werd 
niet vrijgegeven. 
Verder zijn er zijn vaste contracten voor Thomas Goovaerts en Victor 
Van Esser die reeds op uitleenbasis bij de club waren. 
 
Ook met de terugkeer Ben Nauwelaerts mogen de fans zeer blij zijn. Hij 
kon aan het slot van het vorige seizoen al weer aanpikken en zou nu na 
een volledige voorbereiding moeten ontploffen. 
 
Over de blessure van David Maho is er minder duidelijkheid, maar het 
bestuur maakt zich sterk dat ook hij weer zal spelen. 
De medische staf laat weten dat hij voorlopig individueel traint en elke 
dag progressie maakt. 
 
Ten slotte trok Atalanta ook Kai Havertz aan. Dit is eerder een transfer 
met het oog op de toekomst. "Kai komt net op het hoogste niveau kijken 
en maakte al indruk bij Bayer Leverkusen. Maar het cafévoetbal in 
Waarloos is voorlopig nog iets te hoog gegrepen." zegt Sneyers. 
Verwacht wordt dat het jonge talent wordt uitgeleend aan Chelsea om 
de nodige ervaring op te doen. 

 
(n.v.d.r. Op het moment van publicatie was deze transfer nog niet rond) 
Kai Havertz in het shirt van Atalanta: Ik ben erg blij voor zo'n mooie club te kunnen spelen. 

Atalanta 
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Voetbal:	de	dames	4	
 Liefste supporters,  

 

Na een lange pauze mogen 
we eindelijk terug beginnen 
met voetballen. In deze 
Revet vinden jullie de 
volledige kalender voor 
seizoen 2020-2021.  
 

Wanneer de nieuwe 
verlichting in orde is zullen 
onze thuismatchen terug 
doorgaan op vrijdag om 
20u00. Tot dan zullen wij 
op zondag om 11u30 
spelen. Wij hopen jullie allemaal terug te zien aan de zijlijn! 

Hou er echter wel rekening mee dat er nog steeds maatregelen van 
kracht zijn. Aan de zijlijn zijn jullie altijd verplicht een mondmasker op 
te zetten en contacten buiten je bubbel te vermijden. Bij het betreden 
van het chalet zijn de horeca-maatregelen van kracht. Aan de ingang zal 
een blad liggen waar jullie naam, telefoonnummer en tijdstip van 
bezoek moeten opschrijven. Handen ontsmetten bij binnenkomst, je 
mondmasker pas afzetten wanneer je aan je tafel zit en niet aan de toog 
blijven hangen. Wanneer alle stoelen in het chalet bezet zijn is de 
maximumcapaciteit bereikt en worden jullie vriendelijk verzocht om 
jullie buiten aan een tafel te zetten. 

 

Tot snel!  

Dames 4 
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Verlichting	en	Lux(e)	
	

Is de verlichting op ons terrein geen luxe ? 

Wel, dat was beslist het geval nadat de gemeente, met dank aan 
toenmalig schepen van openbare werken( onze Eddy Verbist),  besloot 
om voor de grootste ploegen van Kontich de lichtinstallatie te 
moderniseren en zij een passend niveau van terreinverlichting cadeau 
kregen. 

Vanaf dan konden  Kontich FC, VDP en RV Waarloos genieten van een 
prachtige verlichtingsinstallatie. Gedurende vele jaren was ook zo.  Tot 
onze RVW Dames aan het verbond de mogelijkheid vroegen (en kregen) 
om vrijdagavond te spelen. 
Geen probleem. De verlichting werd gekeurd en toen nog goed 
bevonden. 

Echter ook hier speelt de tand des tijds zijn rol. Lampen worden nu 
eenmaal ook ouder en verliezen beetje bij beetje hun rendement.  

In oktober 2019 werd ons voetbalveld door de Voetbalbond niet meer 
goedgekeurd voor het spelen van avondwedstrijden, met als 
belangrijkste aandachtspunt : te weinig “lux (1)”.  
De lichtsterkte gemeten op meerdere plaatsen op ons terrein was niet 
meer conform de norm voor officiële competitievereisten.  

Gevolg was dat avondwedstrijden niet meer toegelaten werden. 
Wat bleek ? Onze verouderde natriumdamplampen hadden door de 
jaren een veel lager rendement gekregen en waren dus dringend aan 
vervanging toe. 
 
In eerste instantie werd in het bestuur van RVW overlegd om de 
mogelijkheden te onderzoeken om dit in eigen beheer ( met behulp van 
enkele handige leden) uit te voeren.  

Daarvoor werden een aantal offertes gevraagd om de noodzakelijke 
aanpassingen te doen zodat we aan de minimale prestaties die de Bond 
oplegt, zouden voldoen. 
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Tegelijk werd onderzocht of we ook niet in het verhaal van het R.E.G. 
( Rationeel Energie Gebruik) konden stappen en te kiezen voor een 
energiezuinig alternatief nl. LED-verlichting. (Light Emitting Diodes 
met meer dan 50 % energiebesparing. 
 
Ondertussen kampten ook de collega’s die destijds via de gemeente de 
verlichting van hun terrein bekwamen ( FC en VDP) met hetzelfde 
probleem. 
Gevolg was dat die verenigingen gingen aankloppen bij de gemeente om 
een oplossing te zoeken.   Wij wilden graag meegaan in hetzelfde 
verhaal. Dus… de vraag werd gesteld via de Schepen van sport en we 
kregen onmiddellijk gehoor bij het college. We werden opgenomen in 
de gemeenschappelijke vraag.  De gemeente bekrachtigde het besluit 
om het voor alle drie de ploegen te realiseren.  
Dit betekent dat de totale factuur plus het (minimale) onderhoud van 
de nieuwe installatie  op het gemeentebudget zal worden genomen. 
 
De volgende stap was zoals gebruikelijk voor overheidsopdrachten: de 
aanbesteding.  
Er volgde een prijsvraag bij verschillende firma’s.   
De vertegenwoordigers brachten een bezoek ter plaatse aan onze 
huidige installatie.  
Ze werden door Jos en Ludo onthaald en rondgeleid en al hun 
(technische) vragen werden netjes beantwoord. 
 
Door de gemeente werd de beslissing genomen om de uitvoering toe te 
wijzen aan de firma BJC uit Duffel die snel nadien aan de slag ging met 
de uitvoering van de noodzakelijke werken. 
Nu was het de moment om de zaak te laten herkeuren zodat 
vrijdagavondvoetbal terug mogelijk zou zijn.  
Fons Cras  regelde via zijn contacten bij de Voetbalbond een snelle 
herkeuring van de verlichting. EN….  het werd goedgekeurd. 
Er bleven nog slechts enkele fijnregelingen te gebeuren die eerstdaags 
worden uitgevoerd.  
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Alles is dus in gereedheid om te genieten van de LUXE van onze 
verlichting die nu voldoende LUX levert. 
  
GEVOLG :  tijdens de dinsdagavondtraining van de dames, de 
donderdagavond training van de heren en tijdens de avondmatchen op 
vrijdag lijkt het nu wel of men ‘bij daglicht’ aan het voetballen is. Missie 
geslaagd dus! 
 
Een bijzondere dank aan gemeentebestuur in het algemeen en de 
schepen van sport  in het bijzonder alsook de technische dienst voor de 
snelle realisatie van deze verlichting.  
Voor onze vereniging is dit een zéér welgekomen ondersteuning! 
 

 
Afbeelding van een LUX meter 

 

(1) De lux (symbool lx) (van Latijn: licht) is een eenheid van verlichtingssterkte: 1 
lux is de verlichtingssterkte voortgebracht door een lichtbron met 
een lichtsterkte van 1 candela op een oppervlak loodrecht op de lichtstralen 
op een afstand van 1 meter van de bron. 

De lux stemt dus overeen met de verlichtingssterkte die men heeft wanneer 
iedere vierkante meter van het beschouwde oppervlak een lichtstroom van 
één lumen ontvangt. Het aantal lux wordt bijgevolg gevonden als het quotiënt 
van de totaal ontvangen lichtstroom, uitgedrukt in lumen, en de grootte van 
het verlichte oppervlak uitgedrukt in vierkante meters; derhalve is 1 lux = 1 
lumen/m². 
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Petanque	
 

Wie is de Marc Coucke? 
In 1985 schreef Gabriel García 
Márquez het boek “el amor en los 
tiempos de cólera” of “liefde in tijden 
van cholera”. In 2020 schrijft Guy “ 
wintercompetitie in tijden van corona” 
of beter “geen wintercompetitie in 
tijden van corona”. 

Op 6 mei besliste de nationale 
veiligheidsraad dat er geen enkele sportcompetitie kan doorgaan tot 31 
juli. Dus besloten de voetballers, basketters, volleyballers, … maar te 
stoppen met hun competitie, en zat er voor de petanquers ook niets 
anders op dan de wintercompetitie te beëindigen.  

En petit comité werd besloten: “ de huidige tussenstand wordt de 
definitieve eindstand” 

Helaba, kan dat zomaar, is dit juridisch wel correct? 

Even die huidige tussenstand meegeven: Tom en Guy 18 gewonnen 
matchen, Danny en Eric 17, Willy 16, …. 

Wie wint er nu Tom of Guy? Wat met Danny, Eric of Willy, die aan een 
sterke remonte bezig waren, en nog gemakkelijk konden winnen.  

Het gaat niet alleen om die eerste plaatsen, maar wie gaat er volgend 
jaar Europees spelen? Wie mag er volgend jaar het grote geld gaan 
verdienen in Reet, Edegem of ergens anders? 

Dan zijn er nog de prijzen verbonden aan de wintercompetitie. Wie is 
de Marc Coucke onder de petanquers ?  Wie vindt dat de prijzen onder 
de deelnemers moeten verdeeld worden. Er zijn spelers die nooit in de 
prijzen vallen, en die ook een vrouw, kinderen en kleinkinderen moeten 
onderhouden. Bij hen staat het water al tot aan de lippen. 
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En wat met de spelers die helemaal onderaan staan? Zij konden zich 
nog gemakkelijk redden. Ik stel voor dat er dit jaar niemand moet 
zakken, en dat we volgende jaar met dezelfde groep terug van start 
gaan, eventueel aangevuld met enkele nieuwelingen. 

U ziet, dit wordt echt een juridisch steekspel. Oei vergeten ….., Herman 
met zijn 15 gewonnen matchen, kon ook nog kampioen worden. Nu 
wordt het pas echt een zware dobber. 

Wat met het “veteranentoernooi” dat normaal in juni doorging? Ik heb 
net heel veel geoefend met, naar een “turnavies” te gooien.  Sorry, het 
was ….. met een “turnavies” te gooien. Toen ik opgesloten zat in mijn 
kot, en die vijs maar niet in de muur kreeg. 

Nu kunnen we er wel grappen over maken, maar dit COVID-19 gaat 
toch zijn sporen nalaten. Gaan we na iedere match nog een hand geven? 
Wordt er met verjaardagen of Nieuwjaar nog gekust? Moeten we spelen 
met een mondmasker, gaan we op 1,5 m kunnen staan?  

Dit stukje is geschreven op 13 mei. Hopelijk zijn we terug aan het 
spelen voor je dit leest. Anders nog het allerbeste en veel moed 

Groeten Guy 

 

Dit stuk werd ons iets te laat bezorgd voor de vorige REVET maar is nog 
steeds actueel. Er is niet veel aan toe te voegen buiten dat we nog een 
dubbele-kampioenenviering hebben gehouden: Tom + Guy! PROFICIAT! 
inbegrepen het “tournaviesgooien”,  gewonnen door Nancy! 

De familie Van Vlasselaer wordt nogmaals bedankt voor de 
administratie en de catering. 

Augustus wordt weer niets, de zomercompetitie is onderbroken. 
Geduld, let op uzelf, blijf gezond. Tot later 

Theo 
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Fietsen	in	tijden	van	Corona	
Op het moment dat ik dit schrijf (31 juli) is de 2e coronagolf een feit. We 
worden opnieuw verstoord in onze dagdagelijkse gewoontes. Overal 
mondmaskers, ritten afgelast, chalet gesloten,… we beseffen allen 
stilaan dat het post-corona-tijdperk nog voor een verre toekomst is.  

Ook onze alom befaamde “Moutainbiketocht” moeten we dit jaar aan 
ons voorbij laten gaan. De regels om deze te kunnen organiseren waren 
amper haalbaar en met de extra maatregelen op dit moment kan het 
zelfs helemaal niet meer. Maar niets houdt ons tegen om er volgend jaar 
opnieuw een fantastisch sportief en coronavrij feest van te maken. Stip 
alvast met veel uitroeptekens zondag	26	september	2021 aan in jullie 
agenda. 

Laat het ons vooral positief houden! We hebben geluk gehad. Als fietser 
mochten we volop van het mooie voorjaarsweer genieten, we konden 
onze geliefkoosde sport blijven uitoefenen, af en toe met een regeltje 
minder of meer maar het lukte prima. En dat was duidelijk toen de 
eerste coronagolf verzwakte en we terug in groep mochten fietsen, 
eerst met 20 daarna met grotere groepen. Iedereen had zijn best 
gedaan. Ik ging even terugkijken in de statistieken. Iedereen genoot 
ervan opnieuw samen te kunnen fietsen. 
De sociale contacten na het fietsen, … het terras voor de chalet zat 
wekelijks helemaal vol, wij genoten opnieuw van onze vrijheden. Het 
RV bestuur moest zelfs even op de rem duwen, we waren een beetje te 
enthousiast geworden.  
Maar niets kon ons tegenhouden. De gemiddelde snelheden van elke 
groep duidden op zelfvertrouwen. Het was duidelijk dat jullie niet stil 
hadden gezeten! Iedereen stond scherp, alsof we aan de Tour de France 
moesten starten. 

De dagtocht naar Limburg was ook een succes. We waren met zoveel 
enthousiaste fietsers dat we moesten opsplitsen in twee groepen. Naar 
goede gewoonte nam Vic onze rugzakjes mee in de volgwagen. En weg 
waren wij voor een tocht van 160 km. De middagbestemming was op 
het terras van de mijn-terril van Beringen.  
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Volledig coronaproof genoten we er even van rust. Om dan opnieuw 
onze tocht verder te zetten richting Duffel, waar we op terras van ’t 
Lelleke (De Witte Lelie) gezellig konden napraten over deze sportieve 
uitstap.  

Intussen zijn we opnieuw aangewezen op fietsen in kleine groepjes, de 
Chalet is opnieuw gesloten en onze rittenschema’s zijn van de website 
gehaald. Hoe lang nog, dat weet niemand, maar dat weerhoudt ons niet 
om te genieten van een fietstocht, gezellig samen in de kleinere bubbel. 

En dat we dit veilig en met liefde voor onze sport doen werd duidelijk 
toen één van onze leden werd gespot op het ATV nieuws.  

 
Ik denk dat we de chalet in “post Corona” op zondag een uurtje langer 
zullen moeten openhouden, we gaan veel tijd moeten inhalen voor de 
gezellige nabesprekingen.  
Ik zie er nu al naar uit! 

Hou het alvast gezond, 

Sportieve groeten, Peter 
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!!!	
MTB	‐tour	en	de	crossen		

(	inclusief	jeugdcross	en	G‐sport	cross)	
zijn	ook	wegens	corona	afgelast.	

BIJ	HET	TER	PERSE	GAAN	VERNEMEN	
WE	NOG	DAT	HET	AMATEURVOETBAL	
MET	ONMIDDELLIJKE	INGANG	WORDT	

STOPGEZET.	
DUS	….	VOORLOPIG	STAAT	DE	

COMPETITIE	‘	on	hold’	

Wegens	de	zopas	verschenen	richtlijnen	
van	de	Federale	regering	is	met	

onmiddellijke	ingang	onze	chalet	tot	
half	november	gesloten.		

Het	overlegcomité	zal	dan	de	toestand	
opnieuw	evalueren.	
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Redactie	
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